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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Lotnisko w Kaniowie jest czêœci¹ Bielskiego Parku Techniki Lotniczej i jest jedynym portem lotni-

czym spe³niaj¹cym wszystkie wymogi dotycz¹ce cywilnej ¿eglugi powietrznej na Podbeskidziu. W dobie
rozwoju transportu cywilnego drog¹ powietrzn¹ uruchomienie lotniska w Kaniowie daje wielk¹ szansê
na rozwój miêdzy innymi turystyczny i gospodarczy ca³ego regionu.

Ca³y kompleks usytuowany jest na granicy wsi Kaniów i miasta Czechowice-Dziedzice. Jedyna droga
do niego prowadzi przez miasto Czechowice-Dziedzice, a bezpoœredni dojazd do lotniska prowadzi przez
prowizoryczn¹ drogê z p³yt, znajduj¹c¹ siê na terenie by³ej kopalni wêgla kamiennego „Silesia”. Z powodu
wad terenu wynikaj¹cych ze szkód górniczych droga znajduje siê w coraz gorszym stanie. Spo³ecznoœæ
Podbeskidzia pragnie zarówno wzrostu znaczenia i presti¿u swojego jedynego lotniska, jak i mo¿liwie naj-
pe³niejszego wykorzystania walorów regionu oraz oczekuje godnego, wygodnego, a tak¿e szybkiego dojaz-
du do lotniska dla wszystkich jego u¿ytkowników, osób z niego korzystaj¹cych, a przede wszystkim goœci.
Najlepszym rozwi¹zaniem by³oby bezpoœrednie, oko³o 4–5 km, po³¹czenie drogowe kompleksu BPTL
z drog¹ krajow¹ nr 1 E75 na granicy miêdzy Gocza³kowicami-Zdrój a Czechowicami-Dziedzicami.

Maj¹c na uwadze wagê problemu, proszê o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.
1. Czy Ministerstwo Infrastruktury po konsultacji z Krajow¹ Dyrekcj¹ Dróg Krajowych i Autostrad

podjê³o lub podejmie dzia³ania konieczne do uruchomienia procedury projektowej szybkiego po³¹czenia
drogowego lotniska w Kaniowie z drog¹ krajow¹ nr 1 E75?

2. Czy i jakie s¹ planowane rozwi¹zania infrastrukturalne gwarantuj¹ce rozwój portu lotniczego
w Kaniowie?

3. Czy zainteresowane inwestycj¹ okoliczne samorz¹dy mog³yby liczyæ na pomoc finansow¹ mini-
sterstwa oraz na pomoc w pozyskiwaniu œrodków z Unii Europejskiej?

Z wyrazami szacunku
Rafa³ Muchacki




